
Årsmøte 2020
ØHIL Bandy



Referat
• Godkjenne innkalling

• Godkjent
• Tilstede på møte: Eivind Thorne, Andreas Dehlie, Egil Svartbekk, Torunn Kvitli, Kristoffer Gaustad, Erik 

Legernes, Hildegunn Grønseth, 
• Fra styret manglet: Jon Erlend Dahlen og Martin Rostrup

• Gå gjennom regnskapet for 2020
• Godkjent ingen merknader

• Gå gjennom ØHIL Bandy årsmelding 2020
• Godkjent ingen merknader

• Aktivitetsavgifter 2021/2022
• Godkjent ingen merknader

• Gå gjennom budsjettet for 2021
• Godkjent ingen merknader

• Gå gjennom ØHIL Bandy årshjul
• gjennomgått

• Gå gjennom ØHIL Bandy «dugnadsmatrise»
• gjennomgått

• Valg: Idrettene med færre enn 100 aktive utøvere konstituerer sitt eget styre i tråd med ØHILs
organisasjonsmodell (på dette møtet), de med flere enn 100 aktive inngår i valgkomitéens 
prosess

• Status ØHIL Idrettspark – Hoslebane kunstgress og kunstis Informasjonssak fra Eivind Thorne

• Sportslig utvikling og videre satsing mot eliteserien Informasjonssak fra Eivind Thorne



Resultatregnskap 2020



Balanse 31. desember 2020



Årsmelding ØHIL Bandy

• Vedlagt i eget dokument



Aktivitetsavgifter



Budsjett 2021



Budsjett 2021



Budsjett 2021

500 000 Offentlig tilskudd

125000 lønn bane/driftspersonell - 50 % av årsbudsjett

220000 strøm isanlegg og lys - utgjør 50 % av årsbudsjett

180000 vedlikehold kjøleanlegg,drift ismaksin, merking og 50.000 uforutsette - 50 % av årsbudsjett

525000 sum

- 25 000 Resultat

Hoslebanen kunstis 2021



Behandle idrettens planlagte aktiviteter 
i 2021 (årshjulet)



Behandle idrettens planlagte aktiviteter 
i 2021 (årshjulet)



Dugnadsmatrise

• Søppelrydding

• Salva

• Vanning

• Cup

• Skøytedisco

• Kiosk

• Bandyakademi

• Idrettskolen



Valg



Valg





Eikeli kunstgress 2 (7er/9er-bane og nærmiljø-område med 4 stk 3v3-baner):
Vi har fått OK for bygging sommeren 2020. Det er likevel noe usikkert. Vi ventet lenge med dette prosjektet pga
utsettelse av Eikeli skole /Eikeli-hallen, og i møte med PEAB ønsket de at vi skulle utsette ennå et år. Jeg skjønner 
dette godt (HMS, logistikk, areal), og dette er grunnen til at vi har ventet… Jeg har, med godkjenning fra Bærum 
kommune, sendt et forslag om økonomisk kompensasjon for dette (tilsvarende ØHIL egenandel for prosjektet). 
PEAB har fått en frist av meg til 1. mars. Dersom de ikke går med på dette, vil anbudsgrunnlag sendes ut i løpet av 
mars, med planlagt bygging i sommerferien 2020. Vi har et stort behov for dette anlegget, men det at vi vet det vil 
bli en tøff anleggsperiode, at resultatet til slutt trolig blir bedre av at vi venter, samt en økonomisk kompensasjon 
har gjort at jeg tenker vi kan leve godt med begge løsninger. 



Hoslebanen kunstgress/kunstis: 

Tilbudsfristen er flyttet til 26 mars 2021
Avklaringsmøter gjennomføres 29-31 mars 2021
Svarfrist fra avklaringsmøter settes til 9 april 2021
Tildeling settes til 16 april 2021 



Sportslig utvikling og videre satsing 
mot eliteserien

• ØHIL Bandy må få etablert et sportslig utvalg

• Kunstisanlegget vil medføre økt medlemsmasse og aktivitet

• Muligheten for å etablere et eliteserielag?

• Mål om 50 spillere i hver 7’er årgang over flere år, ikke bare start året

• Mål om utvikling av jentebandy miljø i klubben

• Mål om vinne titler i «alle» årganger

• Mål om deltakelse på kretslag og landslag

• Etablere en treningskultur, øvelser og spillemåte for å utvikle spillere til a-lag

• Mål om å stille lag i alle årganger

• Mål om å rekruttere/kurs trenere fra ØHIL til alle årganger.


